
 

REFERAT Skolebestyrelsesmøde 13.10.2021 

Mødelokalet afdeling Nord kl. 18.00-20.30 

Forældrerepræsentanter: Maria Louise Juul Bennedbæk, Anne Katrine von Staffeldt, Thomas 

Skou Hansen, Jesper Fischer-Møller, Nikolaj Sandbæk, Jens Klit Thomsen, Iben Ljungmann. 

Suppleanter: Camilla Porsborg 

Medarbejderrepræsentanter: David Andreasen, Katrine Gåsland, Morten Andersen, Paul 

Bondesen, Marianne Møldrup 

Skoleledelse: Jamie Stevenson, Lola Nielsen, Jakob Fenneberg-Hansen, Susanne Bryld 

Elevrepræsentanter: Sofus Kjertmann Sørensen, Tobias Maltesen 

 

Dagsorden 

1.  Godkendelse af dagsorden Godkendt. 

2.  Godkendelse af referat Godkendt. 

3.  Input til byggeprogram Gennemgang af GH v./Tine Kolbak og Mette Runge Madsen 

 

• Uddybende spørgsmål fra bestyrelsen til tegningerne. 

• Godt at blive orienteret og taget med på råd.  

• Mad og kantine: Bestyrelsen enige i at kantinen skal være et 

pædagogisk værksted.  

• Toiletforhold: Klassetoilet er fint. Minus pige/drenge toiletter 

hos de små. Forskellige behov store og små elever.  

• SFO: Kontorforhold. Forskel på skole/fritid. Fokus på Maj-

børn. Forskel på sfo-børn og andre besøgende.  

• Sikker skolevej: Tunnel? Skolepatrulje. Skiltning. 

 

4.  Legepladser  Jamie orienterer om legepladser på Nord. Billeder vedhæftes af de 

nye legepladser. Genbrug fra Syd og placering på nord. 

 

Skaterrampen: Skolen har afholdt udgiften for vedligeholdelse af 

skaterrampen løbende. Opmærksomhed på sikkerheden og 

vedligeholdelse.  

 

Der bevilliges 60.000 kr. til at understøtte skatermiljøet på Nivå 

Skole Nord. Der er prioriteret nyt på GH. Vi skal bruge de 

kommunale håndværkere rammeaftale, og det er tilbud A. 

 

Tilbud A: 145.000 kr.  

Tilbud B: 52.000 kr. renovering af alle ramper med nye plader.  

 

Vi må gerne bruge de 60.000 til andet – forslag ny mindre rampe, vi 

kan tage med.  

 



 

Beslutning: Nedlægge nuværende skaterrampe. Hvis der skal 

investeres i nyt, skal det kunne tages med. Hvis der skal investeres 

skal elevrådet inddrages.  

 

5.  Meddelelser fra: 

- ledelsen 

- medarbejderne 

- elevrådet 

 

SFO-råd: Ikke ny interesse til valgmødet. Formanden og skoleleder 

aftaler tidspunkt og indhold til møder. Der meldes tilbage til 

forvaltning.  

 

Antimobbeplan og trivselshandleplan proces: Den er revideret og 

udarbejdet. Skal lægges på hjemmesiden i november – præsenteres 

på næste bestyrelsesmøde. Sendes med ud som bilag. 

6.  Punkter til kommende 

dagsordener  

Trivsel kommer på næste bestyrelsesmøde 

Punkterne kommer på de kommende møder.  

Andre punkter:  

Åbningstider i SFO - lukkedage 

Forældremødekanon 

Derudover faste punkter vedr. GH og sammenflytning. 

7.  Evt. Skolebestyrelsesvalg – holdes til foråret – klar til det nye skoleår. 

 


